

# God's Love 上帝的爱



God is a loving Heavenly Father Who loves you as His own dear child!

上帝是爱你、把你当作他自己亲爱的孩子又充满爱心的天父。



God's love is perfect. There are a lot of things that are nice, beautiful, and wonderful, but nothing is perfect like His love.

上帝的爱是完美的。世上精美、漂亮、美好的事物很多，但没有任何事物能像他的爱那样完美。



God loves us when we're up and when we're down. He loves us when we're well and when we're sick. He loves us when we do things worthy of His praise, and He loves us even when we do things that sadden Him.

我们或高，或低，或起，或伏，上帝都爱我们。我们或健康，或有恙，他都爱我们。我们或做值得他称赞的事，或做令他伤心的事，他都爱我们。



His love is everlasting. He has loved us from the very beginning of time, and He will love us throughout eternity.

上帝的爱是永恒的，绝不会朝存夕亡。他从一开始就爱我们，而且这爱将持续到永久。

[www.freekidstories.org](http://www.freekidstories.org)

Image 1: designed by jcomp/freepik

Image 2: public domain

Image 3: designed by lookdstudio/freepik

Image 4: public domain

Image 5: public domain

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

